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Els Sønts Innocents i les bones notícies

vui és 28 de desembre, dia dels Sànts lnnocents. Es

tracta d'una commemoració cristiana que recorda

la matança dels ñens menors de 2 anys nascuts a

Betlem, ordenada pel Rei Herodes I El Gran amb la finalitzat
d'acabar amb Jesús de Nazaret. No obstant, es tracta d'un
presumpte fet històric que no queda clar a'la Bíblia i a més

no és recollit per cap dels historiadors de l'època.

Des de fa una pila d'anys es ve celebraht el 28 de desembre

com el dia dels lnnocents on molts mitjans de comunicació
publiquen alguna broma amb sentit de l'humor. També

era habitual empegar un ninotet (conegut com la "llufa")
a l'esquena de les persones que passaven pel carrer com a

broma innocent. En qualsevol cas, es tracta d'una celebració

d'origen cristià que s'ha anat transformant molt en el temps.
A més, aquesta celebració com molts d'aquests costums
religiosos, s'ha anat perden en les darreres dècades i cada

cop es viu amb menys intensitat. Lluny queden els anys on

la gent estava expectant per viure quina era la notícia de

broma que publicaven els diaris o els telenotícies; o persones

caminant pel carrer amb la "llufa" enganxada a l'esquena.

I crec que en part, s'ha anat perdent aquesta celebració
perquè tots els dies semblen els Sants lnnocents. Si agafes el

diari qualsevol dia, o mires les nofcies... t'adonaràs fàcilment

que moltes de les nolcies semblen broma. Moltes de les

coses que estan passant, tant a nivell politic, empresarial,

social... semblen autèntiques innocentades. Aquestes

notícies, si haguessin estat publicades fa uns anys, haguessin

estat considerades com a increïbles, com autèntiques

innocentades. Millor que no et fiqui cap exemplg, perquè

segurament feriria alguna susceptibilitat. Però segur que et

resulta fàcil entendre a quin tipus de notícies em refereixo.

I ja que escric sobre notícies, volia estendre'm una mica

més. En concret volia parlar-te de les bones notícies. Quan

llegeixo els diaris pel matí, cada cop costa més trobar bones

notícies. Per la nit quan veig les notícies per la televisió t'he
de dir que és un exercici molt depriment. La major part

de les informacions, malauradament tenen a veure amb

escàndols de corrupciq amb violència de gènere, amb
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atemptats terroristes, amb accidents de trànsit, el canvi

climàtig incendis forestals... Més d'un cop he de tancar la
tele o canviar de canal perquè no vull ficar-me trist, perquè

em dolen algunes de les imatges que veig o dels sons que

escolto.

I potser ja n'hi ha prou. Quidecideix què és notícia iquè no

ho és? Qui decideix donar protagonisme a aquests fets tan

negatius i no donar ressò a altresfets positius? Estic ben segur

que cada dia hi ha moltes notícies bones. Transplantaments

mèdics que salven vides, nous avenços cienffics que

milloraran la nostra qualitat de vida, persones que dediquen

la seva vida als altres, organitzaòions no governamentals que

llencen nous projectes....Estic convençut que hi ha molt més

de positiu qúe de negatiu en el nostre món, ara bé, com

diu la dita "fa més soroll un arbre que cau que un bosc que

creix". Així que vull aprofitar aquest espai per reclamar'més

bones notícies. De ben segur que hi són i entre tots els h¡

hem de donar veu. Perquè a més, estic convençut que, tant
les bones notícies com les dolentes, tenen un clar efecte

contagi. Com més fets positius relatem més fàcil serà que

cada copn'hi hagi més. Som-hi! És una tasca de tots.

Et desitjo que el 2018.et porti molt bones notícies. ,

semblen ser de broma


